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1.  MÖTET ÖPPNAS 

 

2. VAL AV SEKRETERARE OCH JUSTERARE 

Sekreterare: Sanna Axelsson 

Justerare: Linda Sundberg 

 

3.  LEDARNA INFORMERAR 

Isak redogör för uppdelningen av laget och noterar att både barn och ledare är nöjda efter två veckor. Planen är 

att skifta träningsdagar framöver, och information om detta kommer att delges av ledarna. Torsdagens 

löpträningar, ledda av Isaks dotter, har varit uppskattade och bidragit till ökad individuell tid för varje barn. 

Tränarna anpassar träningarna efter barnens olika nivåer för att främja platsanvändning, uppvärmning, träningens 

flyt och lägre ljudnivå. Föräldrar och barn har positivt mottagit den nya uppdelningen. 

 

4. CUPER OCH SERIER 

Det blir inget seriespel. Vi siktar på 4 cuper under 2024: 

- Narvik i slutet av maj 

- Piteå Summer Games i slutet av juni 

- Gammelstad i början av Augusti 

- BD Open i augusti. 

Diskussion om 1-dagarscuper och positiv inställning till att besöka andra orter. Tränarna rapporterar positivt om 

Narvik-cupen och barnens önskan att delta i fler cuper, även internationellt. 

2 kommande cuper i Finland: 

- Vasa, mitten av Juli. Blir nog inte denna sommar, men eventuellt nästa sommar. 

- Torneå, ungefär samma tid som BD open. 

 

Tränarna informerar om träningsnärvaro. Tränarna understryker vikten av närvaro på träningarna för deltagande i 

cuper. Inget krav på sjukanmälan till träningar, men långvarig frånvaro bör meddelas. Skulle det vara så att man 

utövar en vintersport och inte kan delta på fotbollen lika mycket under vintertid så måste man såklart inte välja bort 



fotbollen, utan man kan informera tränarna om detta så de vet om att ett x antal barn kanske inte kan vara med på 

träningarna under vinterhalvåret. Med det sagt får alla grabbar såklart dyka upp på träningarna ändå, men det är kanske 

inte säkert att de kan följa med på cuper. Tränarna vill ha snabb information om händelser på träningarna för att 

lösa eventuella konflikter och säkerställa barnens trygghet.  

 

5. EKONOMI 

Vid årsskiftet 22/23 hade laget ca 70.000-80.000:- i lagkassan. 

Förväntade inkomster från Lokstödet (ersättning från stat och kommun för GSK fotboll. Vi får en klumpsumma och 

styrelsen fördelar sedan pengarna mellan lagen.) 

Mer pengar är på väg in från olika försäljningar. 

LKAB och Boliden är fasta sponsorer för GSK. 

Soptippen förtjänst: 15.000:- - väldigt enkla pengar. Stor förtjänst på kort tid, vi vill gärna göra detta igen, och ju fler 

föräldrar som ställer upp desto mer pengar till killarna! 

Gällivare cup fika/hamburgerförsäljning förtjänst: ca 15.000:-. Vi fick 4000:- i spons av Maskintjänst. 

Toapapper/Tvättmedel förtjänst: 15.000-20.000:-. Många har efterfrågat toapapper/tvättmedel, så vi ska nog ta upp 

den försäljningen igen. 

Bingolotter/Kalendrar förtjänst: Totalt ca 20.000:-. Det diskuteras om alla barn ska få tilldelat sig ett x antal lotter och 

ansvara sedan för att sälja dem eller skriva på Laget-appen om man har svårt att få sålt/kan sälja fler om någon annan 

inte fått sålt allt. Det krävs mycket jobb för en person att administrera allt. Vi diskuterar fram en hållbar lösning för 

fortsatt försäljning av bingolotter. 

 

Förslag: Lägg upp ett schema för nästa runda på soptippen så att fler föräldrar kommer = mer pengar till laget. 

 

Att åka på cuper kostar mycket pengar. Exempel: Narvik cupen deltog ca 25 barn på och den kostade 50.000:- 

(helpension – mat och buss) 

 

Grabbarnas mål är att någon gång få åka på Gothia cup och de pratar redan väldigt mycket om det redan nu. De är även 

sugna på att åka på cuper i andra länder, men detta kräver såklart pengar och därmed ett stort engagemang från 

föräldrarna. 

 

6. SPONSORER 

Behov av att rekrytera fler sponsorer för både kort- och långsiktiga samarbeten. Planer på match- och 

träningsställ, kostnadsuppskattning presenterad. 

 

 

7. MATCH/TRÄNINGSSTÄLL 

Pojkarna vill verkligen ha det!  

Träningsställ: Långärmad jacka och byxa. 40 ställ kostar ca 30.000:- 

Matchställ: T-shirt och shorts 

8. FÖRÄLDRAGRUPPEN INFORMERAR 

Det finns redan några sponsorer och fler är eventuellt redan på gång. 

Linda Sundberg tipsar om att man kan söka pengar från olika fonder. Hon kollar med Marie på kansliet om vilka fonder 

man kan söka från.  

Föräldragruppen har förtroende från ledarna och kan fördela uppgifter till övriga föräldrar. Möjlighet att ansluta 

till föräldragruppen finns och är välkommet! Via Föräldragruppen/sponsorer skapar vi kontakter och kan få 

långsiktiga inkomster/samarbeten. 



9. ÖVRIGA FRÅGOR 

Hur ökar vi engagemanget bland föräldrarna? 

Föräldragruppen ansvarar för att fördela lotter och liknande. 

Linda S lyfter frågan till huvudstyrelsen angående användning av Swish vid försäljning mm. 

 

Med kort varsel fick vi erbjudande om att arrangera hamburgarförsäljning på Hellnerstadion under Världscupen nästa 

helg. 

Det diskuteras om vi ska avstå försäljningen på stan eller ta på oss båda uppdragen. Deltagarna på mötet anser enhälligt 

att vi bör tacka ja till båda uppdragen för att maximera intäkterna till laget. Beslut kommer att tas inom närmaste 

dagarna. 

 

Vi skapar en sponsorgrupp och Jonas Jänkänpää har frivilligt erbjudit sig att vara sammankallande för denna grupp. Alla 

som lyckas få in sponsorer ombeds att kontakta Jonas. 

Anders Sannelind och Maria Lindfors har också anslutit sig till sponsorgruppen. 

Föräldragrupopen överväger att skapa en Messengergrupp för att enklare kommunicera med alla föräldrar och sprida 

relevant information. 

Alla på mötet är eniga om att engagemang i försäljningsaktiviteter är nödvändigt för att möjliggöra deltagande i cuper 

för barnen 

Simon nämner en cup som hålls i Arcushallen 6,7 Januari för P12-14. Under lördagen har laget möjlighet att delta på 

konstgräs. 

Föräldragruppen kollar med Mats om det är genomförbart att hålla i hamburgerförsäljningen på Världscupen nästa helg. 

 

10. NÄSTA MÖTE 

Innan april 2024. Ledarna kallar till nästa möte. 

 

MÖTET AVSLUTAS 

 

 

 

 


